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problémům s energetikou
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UKRAJINA: Poslanec Kyjevské městské rady Andrij Vitrenko navrhl obyvatelům, aby se
odstěhovali na zimu z ukrajinského hlavního města kvůli problémům s energetikou.

„Povím upřímně, že situace je komplikovaná. Pokud lidé mají možnost přezimovat v komfortnějších
podmínkách, mají to udělat, aby zachovali úroveň (pozn. komfortu), na kterou jsou si zvyklí naši
občané,” řekl Vitrenko v televizním maratonu v televizi Kyjev.

Ředitel oddělení municipální bezpečnosti kyjevské městské správy Roman Tkačuk předtím sdělil, že
zatím nejsou příčiny mluvit o evakuaci obyvatel Kyjeva, že se situace dá kontrolovat. Řekl, že v každé
čtvrti dávno existují evakuační komise pro případ naprosto různých mimořádných situací. Ukrajinský
premiér Děnis Šmygal později prohlásil, že se evakuace obyvatel z Kyjeva nebo jiných měst může
konat „jako mimořádná akce” v případě zhoršení stavu ukrajinské energetické struktury.

Ruské útoky na ukrajinskou infrastrukturu byly zahájeny 10. října, dva dny po teroristickém útoku na
Krymském mostu, za kterým stojí, podle ruské vlády, ukrajinské tajné služby. Útoky se konají na
energetické objekty, obranné podniky, vojenskou správu a spoje po celé zemi, od Charkova a Kyjeva
do Lvova a Ivano-Frankovska. Od tohoto dne se vzdušný poplach vyhlašuje každý den, občas v celé
zemi. Volodymyr Zelenskyj řekl 1. listopadu, že na Ukrajině bylo poškozeno na 40% energetické
infrastruktury, což způsobilo masové výpadky elektřiny.
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